

No. 39567

June 17, 2021

Le 17 juin 2021

BETWEEN:

ENTRE :

Tiffany Jo Kreke

Tiffany Jo Kreke

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

Amro Abdullah M Alansari

Amro Abdullah M Alansari

Respondent

Intimé

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The motion to join two Court of Appeal for Saskatchewan files in a single application for leave to appeal is granted. The motion to file a lengthy memorandum of argument is granted. The motion to strike by the respondent is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Numbers CACV3448 and CACV3466, 2020 SKCA 122, dated October 28, 2020, is granted with costs in the cause.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La requête pour joindre deux dossiers de la Cour d'appel de la Saskatchewan dans une seule demande d'autorisation d'appel est accueillie. La requête pour déposer un mémoire volumineux est accueillie. La requête de l'intimé en radiation est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Saskatchewan, numéros CACV3448 et CACV3466, 2020 SKCA 122, daté du 28 octobre 2020, est accueillie avec dépens suivant l'issue de la cause.

J.S.C.C.
J.C.S.C.